



Conquest Classic

The Conquest Classic is an invitation to enter the exhilarating world of horseracing. Chantilly, Hong Kong, Dubai or Royal Ascot: this chronograph, with its classical elegance, heightens the excitement of these prestigious flat races, of which Longines is a partner. Manufactured in the spirit of the chronographs that the brand has produced for New York's jockeys since 1881, it shows to what extent polish and performance have constantly been reinvented to meet changing demands and fashions ----- Automatic movement. 18K pink-gold case. Hours, minutes, seconds, chronograph, date. Silver-toned dial. Black alligator strap with folding clasp. Retail price: CHF 9,900

Movement	Mechanical automatic movement, L688 calibre, column-wheel chronograph, 28,800 vib/h, 54-hour power-reserve
Functions	Hours, minutes, seconds, chronograph, date
Case	18K pink gold, 41 mm Scratch-resistant, anti-reflective sapphire crystal and transparent back Water-resistant to 50 metres
Dial	Silver-toned, applied luminescent number 12 and hour-markers Polished pink hands with Super-LumiNova® on hour and minute hands Hour, minute and small seconds counters at 6, 3 and 9 o'clock respectively Date between 4 and 5 o'clock
Bracelet/Strap	Black alligator with triple-safety folding clasp and push-piece opening mechanism



Conquest Classic

C'est une invitation à plonger dans l'effervescence des champs de courses que propose Conquest Classic. Chantilly, Hong Kong, Dubai ou Royal Ascot : ce chronographe à l'élégance classique fait battre plus fort le pouls de ces prestigieuses courses de plat, dont Longines est partenaire. Réalisé dans l'esprit des chronographes que produisait la marque à partir de 1881 déjà pour les jockeys new yorkais, ce garde-temps montre à quel point grâce et performance se réinventent sans cesse pour mieux traverser les âges. ----- Mouvement automatique. Boîtier en or rose 18K. Heure, minute, seconde, chronographe, date. Cadran argenté. Bracelet en cuir d'alligator noir avec boucle déployante. Prix public : CHF 9'900.-

Mouvement	Mécanique à remontage automatique, calibre L688, chronographe à roue à colonnes, 28'800 alternances/heure, réserve de marche de 54 heures
Fonctions	Heure, minute, seconde, chronographe, date
Boîtier	Or rose 18K, 41 mm Glace saphir inrayable traitée antireflet et fond transparent Étanche à 50 mètres
Cadran	Argenté, chiffre et index luminescents en applique Aiguilles roses polies avec Super-LumiNova® sur heures et minutes Compteur des heures, minutes et petite seconde à respectivement 6h, 3h, 9h Date à 4h30
Bracelet	Alligator noir avec fermoir déployant triple sécurité et mécanisme d'ouverture actionné par des poussoirs